
                                                                                                                        
 

 

Den dejligste skole man kan tænke sig får 

ELI vitaminer!  
 

Annette Samsøe Jensen 
 

Da jeg først blev kontaktet med tilbud om at Løjtegårdsskolen kunne deltage i ELI, 

var den første tanke, om det nu ville medføre meget ekstra arbejde for lærere, for 

sekretariat og for mig. Jeg var ikke i tvivl om, at vi som skole ville få et udbytte af 

en eller anden art. 

 

Dernæst var bekymringer omkring omkostninger for skolen – for lærerne og igen 

for sekretariatet.  

 

På Løjtegårdsskolen har vi et mantra: ”Gå aldrig på kursus alene!” Kunne ELI pro-

jektet omfatte hele årgangsteamet?  

 

Da nedslagene kom, skulle der ske en række praktiske ting i forbindelse med 

testningen og bearbejdningen af resultaterne her på skolen. Hvad fandt vi? Hvad 

overraskede os? Hvad gav resultaterne os anledning til at reflektere over? 

 

At sende et helt årgangsteam på kursus i en uge havde konsekvenser for skolen 

både i løbet af ugen og efterfølgende!  

 


